
PROTOKÓŁ Nr 26/16

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik
w dniu 27 września 2016r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
3. Pani Małgorzata Joanna Szymańska - Skarbnik Gminy
4. Pani Alicja Sawczuk - Dyrektor Zespołu Szkół
5. Pani Ewa Klimaszewska - pracownik Urzędu Gminy

Obradom Komisji  przewodniczył  Pan Krzysztof  Nikitorowicz –  Przewodniczący
Rady Gminy Mielnik.

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie  projektów  uchwał  będących  przedmiotem  obrad  XVIII  sesji  Rady
Gminy Mielnik:
1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016,
2) w sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej  Gminy Mielnik na lata

2016-2025,
3) w sprawie rozmiaru i zasad udzielania zniżek nauczycielom, którym powierzono

stanowiska kierownicze w szkole oraz określenia tygodniowego obowiązkowego
wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia
26 stycznia 1982 roku Karta Nauczyciela,

4) w sprawie  przyjęcia  programu polityki  zdrowotnej  na  rok  2016  pn.  „Program
szczepienia profilaktycznego przeciwko grypie osób po 60 roku życia w gminie
Mielnik”

2. Sprawy różne.

Do punktu 1(1).

Pan Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok
2016.
Poinformował,  że  odbył  się  II  przetarg  na  wykonanie  dokumentacji  projektowej  budynku
przedszkola.  Wybraliśmy ofertę  firmy z Białegostoku za kwotę 47.355 zł.  Po uchwaleniu
zmian do budżetu zostanie podpisana umowa z wykonawcą dokumentacji, za pół roku będzie
gotowy projekt i pozwolenie na budowę. W marcu lub kwietniu przyszłego roku rozpocznie
się budowa przedszkola. 
Pan Wójt poinformował również o pracach na drogach, między innymi o drodze na Glinkę
oraz o pozytywnej uchwale RIO w sprawie wykonania budżetu gminy za I półrocze 2016r.

Pan  Henryk  Symonowicz  zapytał  o  parking  przy  posterunku  policji,  postulował
umieszczenie  tablicy  informacyjnej  przy  sklepie  Archelan  oraz  zamontowanie  progów
zwalniających na ul.Brzeskiej, przy szkole, ponieważ niektórzy kierowcy jeżdżą tam z bardzo
dużą prędkością.
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Pan Wójt odpowiedział, że w sprawie parkingu trwają jeszcze sprawy proceduralne, parking
na pewno zostanie ułożony.
Jeśli  chodzi  o  przestawienie  tablicy  informacyjnej,  to  później  to  rozpatrzymy.  Nie  ma
możliwości zamontowania progów zwalniających na ulicy Brzeskiej. Zdaniem Pana Wójta
nie ma również takiej  potrzeby,  ponieważ autobusy zabierają i  wysadzają dzieci na placu
szkolnym a nie na ulicy.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016.

(w zał. na str...............prot.)

Do punkty 1(2).

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2016-2025.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na
lata 2016-2025.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 1(3).

Pani  Ewa  Klimaszewska przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  rozmiaru  i  zasad
udzielania zniżek nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkole oraz
określenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli
niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku Karta Nauczyciela.
Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię związków zawodowych.

Pan  Wójt odniósł  się  do  kwestii  zatrudnienia  w  szkole  i  wynagrodzenia  nauczycieli.
Stwierdził, że w naszej szkole nauczyciele zarabiają bardzo dobrze, niektórzy 3,5 tys. netto,
pracując  tylko  połowę  tego  czasu  co  inni  pracujący.  Poinformował,  że  od  pierwszego
września nie pracują w szkole nauczyciele emeryci, którzy w poprzednich latach odeszli na
emeryturę i mieli dodatkowe zatrudnienie w szkole.

Pan Kazimierz Tobota  zapytał czy można zatrudnić na etat nauczycieli wspomagających.
Jego  zdaniem  byłoby  to  taniej  niż  zatrudnianie  tych  samych  nauczycieli  w  godzinach
ponadwymiarowych.

Pan Przewodniczący Rady poprosił Panią dyrektor o wyjaśnienie zatrudnienia w szkole 3
osób. Społeczność Mielnika jest zbulwersowana faktem zatrudnienia niektórych z tych osób,
są  one  rodzinnie  powiązane  z  osobami  pracującymi  w  szkole.  Jedna  z  nich  znalazła
zatrudnienie bezpośredni po odejściu z innego zakładu pracy, a przecież na terenie gminy są
osoby długotrwale bezrobotne i będące w znacznie gorszej sytuacji materialnej.

Pani Alicja Sawczuk – Dyrektor Zespołu Szkół
Odpowiadając Panu Kazimierzowi Tobocie Pani dyrektor wyjaśniła, że w Zespole Szkół w
Mielniku  nie  są  zatrudniani  nauczyciele  wspomagający na  odrębnych etatach,  godziny te
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realizują pracujący już nauczyciele.
Odnosząc się do wypowiedzi Pana Wójta stwierdziła, że nauczyciele nie zarabiają 3,5 tys.zł.,
nie jest również prawdą, że pracują tak mało. Jeżeli chodzi o zatrudnienie w szkole, to osoby
te nie zostały zatrudnione, przyjęto je na staż trwający 6 miesięcy i  opłacany ze środków
urzędu pracy. Dwie z tych osób po zakończeniu stażu otrzymają zatrudnieni na 3 miesiące w
wymiarze  1/2  etatu.  Pani  dyrektor  wyjaśniła,  że  przyjęcie  stażystów  było  konieczne,
ponieważ jedna z kucharek jest na długotrwałym zwolnieniu lekarskim i potrzeba kogoś do
pracy.  Stażyści  nie  mają  przypisanych  konkretnych  zadań,  kierowani  są  do  różnych  prac
porządkowych, dwie osoby pomagają w kuchni. Poinformowała, że to nie ona dokonywała
wyboru stażystów, osoby te zostały wskazane przez urząd pracy.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  rozmiaru  i  zasad  udzielania  zniżek  nauczycielom,  którym
powierzono stanowiska kierownicze w szkole oraz określenia tygodniowego obowiązkowego
wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia
1982 roku Karta Nauczyciela.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 1(4).

Pani  Ewa  Klimaszewska przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu
polityki zdrowotnej na rok 2016 pn. „Program szczepienia profilaktycznego przeciwko grypie
osób po 60 roku życia w gminie Mielnik”.
Poinformowała, że w proponowanym projekcie uchwały obniżono wiek osób do szczepień do
60 lat ( w obecnie obowiązującej jest 65).

Pan Wójt stwierdził, że w roku przyszłym być może obniżymy ten wiek do 55 lat.

Komisje Rady jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej na rok 2016 pn. „Program
szczepienia profilaktycznego przeciwko grypie osób po 60 roku życia w gminie Mielnik”.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 2.

Pan Kamil Zalewski zapytał o sprawę przejścia w Tokarach. Informację na temat powstania
takiego przejścia usłyszał w radiu.

Pan  Wójt odpowiedział,  że  prowadzone  są  rozmowy  w  tej  sprawie,  na  razie  brak  jest
konkretów. Pan Wojewoda Podlaski konsultował się z Panem Wójtem przed swoją wizytą na
Białorusi.  Związek  Gmin  Wiejskich  zaproponował  wprowadzenie  składek  na  współpracę
przygraniczną z przeznaczeniem na wspieranie Polonii.

Pan Krzysztof Nikitorowicz poinformował że w związku z przebudową linii energetycznej
w Mielniku, nastąpiły zmiany na drodze (przy posesji Państwa D                  ).

Pan Wójt odpowiedział, że przed odbiorem wskażemy te zmiany wykonawcy. Poinformował
również, że przy następnych inwestycjach energetycznych będzie precyzyjnie wskazywane od
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jakiego do jakiego numeru posesji będą wymieniane słupy.
W przyszłorocznym budżecie planujemy zakup rębaka do ZGK i dwa aparaty prądotwórcze –
jeden  na  potrzeby  ZGK,  drugi  na  potrzeby  Urzędu  Gminy  i  GOKSiR  (będzie
wykorzystywany  przy  imprezach  a  w  razie  przerw  w  dostawie  energii  elektrycznej  -  w
Urzędzie Gminy).

Pan Kazimierz Tobota zapytał czy jest ustalony terminarz wykonania dróg gminnych. Pan
radny zgłaszał  wcześniej  naprawę  ulicy  Polnej  do  Werhurny.  Przy naprawie  dróg  należy
zwracać uwagę na materiał do naprawy, szczególnie dotyczy to destruktu.

Pan Mateusz Bukrewicz zgłosił potrzebę naprawy drogi Werhurna i Krawczanka.

Pan Henryk Symonowicz zapytał o planowany w br. remont w Urzędzie Gminy Mielnik.

Pan Krzysztof Nikitorowicz zapytał co dzieje się w sprawie Rubinka.

Pan Wójt  Gminy odpowiedział,  że  nie  ma ustalonego terminarza na remontowanie  dróg
gminnych.  Remont  pomieszczeń  w  Urzędzie  Gminy  Mielnik  zostanie  przeprowadzony
jeszcze w tym roku. W sprawie Rubinka wszystko idzie dobrze, nie ma zagrożenia, nabór
będzie  jeszcze  w tym roku,  w  I  dekadzie  grudnia.  Podobnie  sprawa  ma się  ze  szlakiem
bunkrów, mamy 90% pewności, że otrzymamy pieniądze na ten cel.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

       Elżbieta Szymańska

Przewodniczący Rady

Krzysztof Nikitorowicz


